
 

 

Protokoll från telefonmöte 2011‐12‐18

 

Närvarande: Patrik Hallberg, Kerstin Ideborg, Lennart Ericsson och Martin Lindgren  

Ej anmält förhinder: Lenny Hopman och Jens Remnert 

 

§ 54  Mötets öppnande 

Ordförande Patrik Hallberg öppnade mötet. 

 

§ 55  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§ 56  Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 57  AU‐beslut 

Inga AU‐ beslut har fattas. 

 

§ 58  Inkommande/Utgående skrivelser 

Följande inkommande skrivelser har kommit in. 

 Protokoll från SBHK:s styrelsemöte 

 Information från SBHK angående medlemsavgifterna 

 

Följande utgående skrivelser har skickats 

 Brev till SKK angående ärende hos SKK:s disiplinnämd gällande 

tvist mellan medlem och ikke medlem hos SOK. 

 

§ 59  Rapport från ordförande 

 Jobbar vidare med RAS för KO. 

 Rapporterade om klubbens monter på Stockholm Hundmässa. Ett 

stort intresse även i år. Det är den kaukasiska ovcharkan som folk 

är mest intresserad av. 

 

§ 60  Organisationsfrågor 

§ 60.1 PR/Information 

 Det fungerade bra med montern i Stockholm men det var lite för 
mycket jobb för två personer och två hundar under två dagar. 
Fick bra hjälp av Jens som avlastning mitt på dagarna. 



Skall vi göra det nästa år behövs att flera personer ställer upp 
och att vi bemannar montern efter ett schema. 

 
 Allt montermaterial som tillhör klubben finns hos Patrik 

 
§60.2 Utställningar. 

 Vi har ansökt om en officiell utställning hösten 2014. Denna 
skall ske i samarbete med Beardinerna i trakten av Falköping. 
 

 När det gäller inofficiell utställning så tar vi upp det efter 
årskiftet. 

 
§ 60.3 Hälsoenkät 

Lennart tar fram förslag på brev till de som skall fylla i enkäten. 
Enkäten bör komma ut så fort som möjligt på början av 2012. 
 
§ 60.4 Årsmöte 2012 

Beslutades att SOK:s årsmöte 2012 skall hållas söndagen 2012-02-12. 
Föreslagen plats är Mariestad kl. 13.00. Patrik bokar lokal. 
Klubben står för fika. 
 

§ 61   Ekonomiska frågor 

Klubbens behållning är 7263 kr inkl handkassa 

 

Alla uppmanades att snarast skicka in specifikationer på sina utlägg till 

Martin så att han kan göra färdigt bokföringen. 

 

§ 62  Medlemsfrågor 

 I dagsläget har klubben 25 medlemmar.  

 Diskussion om hur vi skall behålla medlemmar. Förslag var att 

bland annat ta fram en folder med aktuell information om 

klubben och ett medlemskort. 

 

§ 63  Övriga frågor 

Inga övriga frågor 
  

§ 64   Möten 

Inget mött möte bokades. Bestämdes att avvakta med det för att se om 

det kommer in några motioner till årsmötet, det blir i så fall ett 

telefonmöte. 

 



§ 65  Avslutning 

Mötet avslutades och Patrik tackade för visat intresse 

 

Ordförande 

 

 

Patrik Hallberg 

Sekreterare 

 

 

Lennart Ericsson 
 


